

Please tick (/) in the box to confirm the following:

I/We hereby confirm that:

- I/We have received a copy of the prospectus, and read and understood all documents including the risk factors listed therein and the terms and conditions set out in the "Subscription Form"
- I/We have sought professional advice as to the appropriateness of the Investment.
- I am/We are solely relying on the contents of the documentation relating to the Investment and not on any representations made by a FAB employee.

In addition, I/we further confirm the following:

- I/We understand that this Investment is NOT capital guaranteed by the Bank at any given time during the term of the Investment.
- I/We understand that if I/we wish to redeem my/our Investment at a given Net Asset Value of the Fund, and I/we may receive back less than the initial amount invested.
- I/We understand that the Investment in the Fund is not suitable for short-term period.
- I/we understand that this investment is not available for the United States persons*.

*US Person as defined in Regulation S under the 1933 Act and CFTC Rule 4.7 or under the Foreign Account Tax Compliance Act.

For the Customers who are availing Bank Leverage Facility:

The Bank is not and shall not be advising the Borrower in relation to the profitability, viability or the suitability of investing in the Fund or of utilising the Facility to invest in the Fund. The value of the Fund may go up or down and by borrowing money in order to finance investment in the Fund, in the event that the Fund produces a negative return, the Borrower shall still be obligated to repay the Facility and all amounts relating thereto and the Borrower's losses in the event of the value of the Fund decreasing could therefore be magnified; even if the investment produces a positive return, if that positive return is less than the rate of interest and fees applicable to the Facility, the return on investment may not be enough to cover the cost of borrowing. The Bank may by notice in writing to the Borrower at any time in its sole discretion declare that the Facility is terminated, with the effect that the Bank's obligation to continue to make the Facility available hereunder shall immediately terminate and the entire principal amount of any loans under the Facility together with accrued interest and any fees and expenses in relation to the Facility shall become immediately due and payable without further notice of any kind and the Bank shall have the right to enforce any of its rights under this agreement.

I/We confirm all the above points:

Name(s)
(1)
(2)
(3)
Authorised Signature(s)
(1)
(2)
(3)
Date

يرجى الإشارة بعلامة (/) داخل كل مربع للتأكيد على ما يلي:

أنا/ نحن نقر بالتالي:

- £ استلمت / استلمنا نسخة من نشرة الإكتتاب وملحق الإكتتاب و وثيقة معلومات المستثمر وقت / قمنا بقرائنها وفهمها بما في ذلك بند عوامل المخاطرة المذكورة والشروط والأحكام الواردة و الخاصة بهذا الصندوق «ملحق الإكتتاب» في النشرة.
- £ حصلت/ حصلنا على استشارة مالية مستقلة لمعرفة مدى ملائمة هذا الصندوق لإحتياجاتي/ لإحتياجاتنا الإستثمارية.
- £ أنا/نحن أعتد/ نعتد بشكل كلي على المعلومات التي تحتويها الوثائق الرسمية الخاصة بهذا الإستثمار، وليس على أي معلومات إضافية أعطيت لي/ لنا من قبل أي موظف لدى بنك أبوظبي الأول.

بالإضافة إلى إقراري/ إقرارنا أي/ أننا على علم تام بالآتي:

- £ أنا/ بنك أبوظبي الأول لا يضمن رأس المال المستثمر في هذا الصندوق الإستثماري في أي وقت خلال فترة الإستثمار.
- £ أنه في حال رغبت/ رغبتنا باسترداد إستثماراتي/ إستثمارتنا حسب سعر صافي قيمة الأصول، فإنه من المرجح أن أسترد/ نسترد قيمة أقل من قيمة الإستثمار الأصلي.
- £ أن الإستثمار في هذا الصندوق لا يعتبر ملائماً لغرض الإستثمار على المدى القصير.
- £ أقر أي على علم أن هذا المنتج غير متاح للإستثمار من قبل مواطني الولايات المتحدة الأمريكية*.

£ «مواطن الولايات المتحدة الأمريكية، هو المعنى المقصود في البند S من قانون الأوراق المالية في الولايات المتحدة لعام ١٩٣٣ بصيغته المعدلة وقانون العقود الآجلة للسلع المتداولة ٤،٧ الذي يندرج تحت قانون الائتمال الضريبي على الحسابات الأمريكية خارج الولايات المتحدة.

للمستثمرين المقترضين:

لا يجوز للبنك إعطاء أي نصائح للمستثمرين المقترضين فيما يتعلق بالربحية أو صلاحية أو مدى ملائمة الإستثمار في هذا الصندوق، أو كيفية استخدام تسهيلات الإستثمار في الصندوق. قد ترتفع أو تنخفض قيمة الإستثمار، و باقتراض الأموال من أجل تمويل الإستثمار في الصندوق في حالة ما إذا نتجت عائدات سلبية للصندوق يكون المستثمر ملزم بسداد تسهيلات التمويل و جميع المبالغ المتعلقة بتراجع قيمة الإستثمار مما يسفر عن تكبد المستثمر بمبالغ ضخمة، و في حال تسجيل الإستثمار عائدات إيجابية، فهي من الممكن أن تكون أقل من معدل الفائدة والرسوم المطبقة على التسهيلات المالية، مما قد يؤدي لأن يكون العائد على الإستثمار غير كافياً لتغطية تكلفة الاقتراض. قد يقوم البنك بإخطار المستثمر المقترض في أي وقت حسب تقديره الخاص بإنهاء التسهيلات المالية، مع وجوب إنهاء البنك للتسهيلات المالية المتاحة و كامل المبلغ الرئيسي لأي قروض في إطار التسهيلات المالية جنباً إلى جنب مع الفوائد المستحقة، و بذلك تصبح أي رسوم و نفقات فيما يتعلق بالتسهيلات المالية مستحقة فوراً و واجبة الدفع دون إشعار آخر من أي نوع، يحق للبنك بفرض أي من حقوقه بموجب هذا الاتفاق.

أنا/ نحن نقر بصحة كل المعلومات الواردة أعلاه:

الإسم/ الأسماء المعتمدة

(١)
(٢)
(٣)
التوقيع/ التوقيعات المعتمدة
(١)
(٢)
(٣)
التاريخ

FOR BANK USE ONLY

I/We hereby confirm that I/we explained the product to the investor, based on the terms and conditions set out in the Prospectus for Etm'n'an Fund.

Staff Name
Contact Number

Title
Date